



Eco Gala 2023

Join Ecology Ottawa for an unforgettable evening at our annual Eco Gala, a highly anticipated celebration of local environmental action in our nation's capital, to be hosted at the iconic National Gallery of Canada.

We will bring together all in the Ottawa community who champion climate action, protection of nature, and people power, in an extraordinary night that will include:

- Distinguished keynote speaker Dr. Ingrid Waldron, author of *There's Something In The Water: Environmental Racism in Indigenous & Black Communities*
- Our MC, Joanne Chianello, an acclaimed and award-winning journalist
- A programme of local speakers and performers, to be announced
- Silent auction and raffle
- Dance party
- Canapés and beverages from River Lounge (please eat dinner beforehand!)

Purchase your
tickets!

All proceeds go towards critical local environmental action. Guests have an option of choosing a "Buy One, Give One" ticket to help make our event accessible to all, as well as a "Give One" option if you are unable to attend Eco Gala but would like to provide the opportunity to attend to a community member. If cost is prohibitive for you,

please email pratigga.chowdhury@ecologyottawa.ca to access free community tickets.

Wanted: Gala Sponsors and Silent Auction Items

We are seeking environmentally conscious businesses and individuals who could assist with our most crucial fundraising event of the year by sponsoring the Eco Gala or providing a silent auction item. Your contribution and brand will be heavily promoted to our vast network of followers. For more information, please contact Mike Beauregard at mike.beauregard@ecologyottawa.ca.

We hope you'll join us for an unforgettable evening at our annual Eco Gala, featuring inspiring speakers, local talent, and a chance to make a difference. [**RSVP today!**](#)

Thanks,

Pratigga Chowdhury

Communications and Events Organizer

p.s. Climate Strike

Say "no more!" to the fossil fuel corporations who shape the laws and weaken climate policy to benefit themselves. Get their influence out of our governments!

Join us this **Friday, September 15th at 1pm on Parliament Hill**. Learn more about this year's demands and register for the strike [here](#).

Ecology Ottawa

<https://www.ecologyottawa.ca/>



Éco Gala 2023

Joignez-vous à Écologie Ottawa pour une soirée inoubliable lors de notre Gala Éco annuel, une célébration très attendue de l'action environnementale locale dans notre capitale nationale, qui sera organisée à l'emblématique Musée des beaux-arts du Canada.

Nous rassemblerons tous les membres de la communauté d'Ottawa qui défendent l'action climatique, la protection de la nature et le pouvoir des gens, au cours d'une soirée extraordinaire:

- Dr.Ingrid Waldron, auteur de 'There's Something In The Water : Environmental Racism in Indigenous & Black Communities' (Le racisme environnemental dans les communautés indigènes et noires).
- Notre maître de cérémonie, Joanne Chianello, journaliste acclamée et primée.
- Un programme d'orateurs et d'artistes locaux, à annoncer
- Une vente aux enchères silencieuse et une tombola
- Soirée dansante
- Canapés et boissons offerts par le River Lounge (veuillez dîner avant !)

Achetez vos billets!

Tous les profits sont destinés à des actions environnementales locales essentielles. Les invités ont la possibilité de choisir un billet "Buy One, Give One" pour aider à rendre notre activité accessible à tous, ainsi qu'une option "Give One" si vous n'êtes pas en mesure d'assister à l'Eco Gala mais que vous souhaitez offrir la possibilité d'y assister à un membre de la communauté. Si le coût est prohibitif pour vous, veuillez envoyer un courriel à pratigga.chowdhury@ecologyottawa.ca pour obtenir des billets gratuits pour la communauté.

Recherchés : Sponsors du gala et articles pour la vente aux enchères silencieuse

Nous recherchons des entreprises et des particuliers soucieux de l'environnement qui pourraient contribuer à notre activité de collecte de fonds la plus importante de l'année en parrainant l'Eco Gala ou en fournissant un article pour la vente aux enchères silencieuse. Votre contribution et votre marque feront l'objet d'une forte promotion auprès de notre vaste réseau d'adeptes. Pour plus d'informations, veuillez contacter Mike Beauregard à l'adresse mike.beauregard@ecologyottawa.ca.

Nous espérons que vous nous joindrez à nous pour une soirée inoubliable lors de notre Eco Gala annuel, avec des orateurs inspirants, des talents locaux et une chance de faire la différence. **RSVP dès aujourd'hui !**

Nous vous remercions,

Pratigga Chowdhury

Organisatrice de la communication et des activités

p.s. Grève Climatique Mondiale

Dites "stop" aux entreprises de combustibles fossiles qui façonnent les lois et affaiblissent la politique climatique à leur profit. Débarrassez nos gouvernements de leur influence !

Rejoignez-nous ce vendredi 15 septembre à 13h sur la Colline du Parlement. Apprenez-en plus sur les exigences de cette année et inscrivez-vous à la grève [ici](#).

Ecology Ottawa acknowledges that our efforts to protect the environment take place on the traditional unceded, unsurrendered territory of the Algonquin Anishinaabe people. As an organization and as individuals dedicated to environment and justice, we are deeply grateful to Indigenous peoples for their ongoing stewardship of these lands since time immemorial. We recognize that we are on a journey of Truth and Reconciliation. We are committed to listening, learning and working to decolonize our efforts towards healthy and sustainable environments for all people.

Ecology Ottawa

123 Slater St, Floor 6, Ottawa, ON K1P 5H2, Canada

This email was sent to yilinzeng03@gmail.com.

You are receiving this email because you have opted in to communications from Ecology Ottawa.

To stop receiving emails, [click here](#).